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Begijnendijk : Weer incident met locale politie.

U P P

Ternat / Begijnendijk 31 oktober 2007.

De spanning tussen alerte en
wakkere burger Marc Verlinden en
de locale politie escaleert.
Marc heeft groot gelijk zich door de
Korpschef van de politiezone BRT
niet te laten intimideren en mis-
toestanden te blijven aankaarten.
Vandaag 31 oktober 2007 stapte
Marc omstreeks 09.30u, gewapend
met een foto, opnieuw het wijk-
bureau te Begijnendijk binnen.

Gevaar voor fietsers.
Aan de Kleine Steenweg te Begijnendijk
ligt er links en rechts een fietspad.
Aan Apotheek Luyten parkeert er syste-
matisch en langdurig, dus ook ‘s nachts,
een volumewagen.  Probleem is  dat de
bumper en de facto de trekhaak, een ge-
vaarlijke hindernis vormt voor fietsers.

Herhaaldelijk.
Marc Verlinden meldt aan deze redactie
die situatie al meermaals aan de locale
politie van Begijnendijk gemeld te
hebben, ook hedenmorgen maar, schrijft
Marc, “Ik word monddood gemaakt,
zoniet krijg ik een pv wegens nodeloze
oproep, belaging, smaad aan ambtenaar
in functie ...”.
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Politie mag aangifte van burger niet noteren.
Korpschef.
Zoals we reeds eerder hebben geschre-
ven hebben de locale politie-inspecteurs

van Korpschef Truyens de opdracht
gekregen om geen meldingen meer van
Marc Verlinden te aanvaarden !  Van die
beslissing krijgt Marc uiteraard niets op
papier !   Begijnendijk is dus een mini
politiestaatje uit de banenrepubliek

Het voertuig is met diverse items van art. 23, 24.1°,2° (opsomming
niet limitatief) van de verkeerswet (KB 1.12.1975) in overtreding en
betekent inderdaad een gevaar voor fietsers !

Vlaams Brabant en het paradijs van de
MGB dictators onder leiding van
burgemeester Willy Michiels, de super-
huichelaar die met zijn “valse” glimlach
de Begijnendijkse kiezers wist te lijmen
...
Dat de politiehervorming niet werkt en
er door de locale politici nóg mee

misbruik is dan vóór de hervorming, is
hier nog eens duidelijk.
Wij gaan de Korpschef niet eens om
een reactie vragen, hij heeft in het
verleden nog nooit op een e-mail
(Luna) van ons gereageerd !


